
Inkommen motion till föreningsstämman 2019 
 

Stadsodling 

Angående idéer så tänkte jag höra vad styrelsen säger om stadsodling. På 

gården kan man säkert frigöra 20–30 m2. En annan mer omfattande idé är ju 

taken på fastigheten, eventuellt taket på återvinningshuset. Vet inte om man 

behöver tillstånd av kommunen?  

Det skulle öka värdet på lägenheterna, bidra till mer gemenskap mellan grannar 

och ge vackrare och grönare utsmyckning, samt värdet i att odla egen mat. 

Kanske finns det bidrag att få av kommunen? 

 

 

Styrelsen rekommendation: 

Styrelsen vet av erfarenhet att planteringar och växter på gården är inte helt 
lätt, då solåtkomsten är begränsad mellan husen.  
  
Odlingar kan också dra till sig fåglar och råttor, som skräpar ned och det är 
problem med råttor i stadsmiljön. Idén med egen odlad mat är god, men vi tror 
att den lämpar sig bättre för bostäder som ligger i nära anslutning till 
grönområden. 
  
Styrelsen åsikt är att det är bättre att hålla ordning och göra det fint på gården 
med kortvariga växter.  Dessutom kommer en helhetsöversyn av gården att 
göras år 2020. 
  
Styrelsen rekommenderar avslag till motionen och istället att styrelsen jobbar 
vidare med gårdsöversynen år 2020. 
 


